
ZAB.0012.3.3.2022   
 

 
Protokół nr 22/22 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 9 września 2022 roku 

 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 9 września 2022 roku o godzinie 11:00 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie  Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych – Panią Martę Prylińską. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad . 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 9 punktów w brzmieniu :  
 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 21/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

20 czerwca 2022 roku. 
5. Informacja z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku 

szkolnym 2021/2022 z wykorzystaniem środków zewnętrznych.  
6. Informacja Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2021.  
7. Informacja na temat wykorzystania środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 

w  2021 roku.  
8. Sprawy różne. 



9. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
 
4. Przyjęcie protokołu nr 21/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z  dnia 

20 czerwca 2022 r. 
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
21/22 z dnia 20 czerwca 2022 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 21/22  z dnia 20 czerwca 
2022 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 21/22  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 20 czerwca 
2022 r.  
 
5. Informacja z realizacji programów z udziałem szkół Powiatu Włocławskiego w roku 

szkolnym 2021/2022 z wykorzystaniem środków zewnętrznych.  
 

Przewodniczący Komisji – poprosił Panią Martę Prylińską - Naczelnika Wydziału Edukacji, 
Kultury i Sportu  o przedstawienie informacji  z realizacji programów z udziałem szkół powiatu 
włocławskiego w roku szkolnym 2021/2022 z wykorzystaniem środków zewnętrznych.  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że  w roku szkolnym 
2021/2022 powiat włocławski brał udział w rządowym programie poznaj Polskę. W informacji 
jest przedstawione, które  szkoły i jakie wycieczki były organizowane w ramach tego programu. 
Jeżeli chodzi o Technikum w Lubieńcu, to była to wycieczka jednodniowa do Warszawy. 
W  Liceum Ogólnokształcącym w Izbicy Kujawskiej, to była wycieczka trzydniowa. 
W  Technikum Ekonomicznym w Lubrańcu , dwudniowa wycieczka do Gdańska i Liceum 
Ogólnokształcące w Kowalu, wycieczka dwudniowa do Krakowa i Wadowic. Ze względu na 
pandamie  koronawirusa  nałożoną kwarantannę  na uczniów,  Zespół Szkół w Lubrańcu 
niestety nie wyjechał. Cały wyjazd był zorganizowany, a czas wykorzystania tych środków się 
kończył, nie  wyjechał na trzydniową wycieczkę do Krakowa. Jeżeli chodzi o  wyjazdy 
zagraniczne uczniów, dwie szkoły uczestniczyły w takich wyjazdach. Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu oraz Zespół Szkół imienia Marii Grodzickiej 
w  Lubrańcu Marysinie. Podniesienie jakości kształcenia zawodowego w powiecie 
włocławskim jest to projekt realizowany przez Zespół Szkół w Kowalu, Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu oraz Zespół Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu 
Marysinie, Szkoła Ćwiczeń Ziemi Kujawsko – Dobrzyńskiej Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego. Jest to projekt realizowany przez Liceum Ogólnokształcące w Kowalu przez 
Liceum Ogólnokształcące w Lubrańcu i Energia Kwalifikacji i  Rozwoju.  
Przewodniczący Komisji -  zapytał, czy członkowie Komisji mają jakieś pytania lub uwagi do 
przedłożonej informacji? Nie było żadnych uwag ani pytań. Wobec braku uwag i pytań, 
Przewodniczący komisji  zapytał, kto jest za przyjęciem informacji z realizacji programów 
z  udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku szkolnym 2021/2022 z wykorzystaniem 
środków zewnętrznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 



Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku 
szkolnym 2021/2022 z wykorzystaniem środków zewnętrznych. 
Informacja z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku szkolnym 
2021/2022 z wykorzystaniem środków zewnętrznych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
6. Informacja Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2021.  
 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali Informację Zarządu Powiatu 
z  udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2021.  
Przewodniczący komisji poprosił Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o  zabranie głosu w sprawie tej informacji.  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że w 2021 roku zarząd 
powiatu ogłosił jeden tylko konkurs w zakresie upowszechniania sportu i kultury fizycznej. 
W  ramach tego konkursu były realizowane dwa zadania. Zostało podpisane 21 umów  
z  klubami sportowymi. Wszystkie kluby rozliczyły się w terminie i wykorzystały w pełni 
przyznane dofinansowanie. Kwota jaka została to było 300.000,00 zł rozdysponowane. 
Wszystko było terminowo złożone i rozliczone.  
Przewodniczący Komisji -  zapytał, czy członkowie Komisji mają jakieś  pytania lub uwagi 
do przedłożonej informacji? Nie było żadnych uwag ani pytań. Wobec braku uwag i pytań, 
Przewodniczący komisji zapytał, kto jest za przyjęciem informacji Zarządu Powiatu 
z  udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2021 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2021. 
Informacja Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2021 stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
7. Informacja na temat wykorzystania środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 

w 2021 roku.  
 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu, członkowie komisji otrzymali Informację na temat wykorzystania 
środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli w 2021 roku.  
 
Przewodniczący Komisji  powiedział, że wykorzystanie tych środków w różnych szkołach jest 
różne. Zapytał z czego to wynika i poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Edukacji 
i  Spraw Społecznych  – Panią Martę Prylińską.  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że środków mieliśmy 
przyznanych 63 000,00 zł. Wykorzystanych mamy 33 000,00 zł. Wynika to z tego, że właśnie 
programy unijne, które realizujemy w naszych szkołach, to też formy doskonalenia dla 
nauczycieli. W ramach jednego z projektów Szkoła Ćwiczeń Ziemi Kujawsko – Dobrzyńskiej 



Województwa Kujawsko – Pomorskiego. To jest projekt skierowany właśnie do nauczycieli. 
Który ma na celu doskonalenie zawodowe. Te dwie szkoły, które uczestniczą zarówno Zespół 
Szkół w Kowalu jak i Zespół Szkół w Lubrańcu. Nauczyciele mają to doskonalenie w ramach 
tego projektu unijnego. Kolejna sprawa, to podniesienie kształcenia zawodowego w powiecie 
włocławskim. W ramach tego projektu, czterech nauczycieli było wysłanych na studia 
podyplomowe. Nauczyciele, żeby mogli realizować kursy w ramach tego projektu, musieli 
przejść szkolenia z tego zakresu. W tym roku szkolnym można powiedzieć, że te pieniądze 
zostały zaoszczędzone  w ten sposób, że w ramach innych projektów było realizowane to 
doskonalenie nauczycieli. Kolejna sprawa, to trzeba spojrzeć na to, że była pandemia 
i  nauczyciele siedząc te kilkanaście godzin przy komputerze, prowadząc zajęcia  zdalne, 
pewnie niekoniecznie chcieli się dokształcać, też jeszcze w formie zdalnej, bo z reguły w tej 
chwili uczelnie wszystkie realizują swoje zajęcia zdalnie. To też pewnie było powodem, że 
były niewykorzystane te wszystkie środki.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, że jeżeli chodzi o poradnie, to widać, że środki zostały 
wykorzystane w 100%. Czy w związku z tym, że zmieniły się pewne przepisy, czy konieczność 
taka była żeby to wykorzystać?  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że przepisy się zmieniają, 
ulegają  zmianie, więc były wykorzystane środki na studia podyplomowe w takim zakresie, 
żeby pracownicy poradni się dokształcili. To jest jedna sprawa. Druga sprawa to jest też kwestia 
kwot. Jeżeli mamy 5 000,00 zł a w tej chwili studia podyplomowe  w tym zakresie kosztują 
w  tych granicach, to nie trudno wykorzystać, bo wystarczy wysłać jedną osobę na studia 
podyplomowe i te środki zostaną wykorzystane.  
Radny Wojciech Rudziński – powiedział, że w szkołach mamy kadrę z pełnymi  
kwalifikacjami . Nie trzeba dodatkowych jakiś kwalifikacji, bo jak Pani Naczelnik powiedziała, 
najdroższe są studia podyplomowe czy studia uzupełniające. W naszych szkołach tego nie 
potrzeba i te koszty  się zmieniają. Ponadto jeszcze był okres pandemii i dużo szkoleń było on- 
line. W związku z tym, te szkolenia są o wiele tańsze.  
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy są jeszcze jakieś pytania do 
informacji? 
Nie było żadnych uwag ani pytań. Wobec braku uwag i pytań, Przewodniczący komisji  zapytał, 
kto jest za przyjęciem informacji na temat wykorzystania środków na doskonalenie zawodowe 
nauczycieli w 2021 roku i przeprowadził procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania:  
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację na temat wykorzystania środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 
w 2021 roku. 
Informacja na temat wykorzystania środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli w 2021 
roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.         

  
8. Sprawy różne.  
 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że chciałby poruszyć kwestię związaną z planem 
pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na III kwartał 2022 r. W planie pracy komisji na III 
kwartał jest do zrealizowania materiał w brzmieniu „  Analiza przygotowania powiatowych 
jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023. Przewodniczący komisji 
powiedział, że  chciałby ustalić z  członkami komisji, w jakich szkołach i w jakim terminie 



miałoby się odbyć to posiedzenie komisji. W pierwotnej wersji miała to być szkoła w Zespole 
Szkół w Lubrańcu i Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu w Marysinie. Jeżeli 
chodzi o w/w  materiał to tematyka jest następująca:  

1) Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 
2) Liczba uczniów przyjętych do klas pierwszych w roku szkolnym 2022/2023. 
3) Wyposażenie szkoły. 
4) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na stopień 

awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 
5) Forma kształcenia i kierunki nauczania. 
6) Problemy i potrzeby jednostki. 

Przewodniczący komisji zaproponował, że termin  posiedzenia Komisji  odbędzie się w dniu 
30 września 2022 roku. 
Przewodniczący Komisji – zapytał członków Komisji, czy członkowie komisji są za tym, aby 
posiedzenie komisji odbyło się w w/w szkołach, w w/w terminie  oraz czy są za przyjęciem 
w/w tematyki dotyczącej zakresu informacji odnośnie materiału w brzmieniu „ Analiza 
przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 
2022/2023 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła propozycje miejsc posiedzenia komisji , terminu posiedzenia komisji oraz zakresu 
informacji odnośnie materiału w brzmieniu „ Analiza przygotowania powiatowych jednostek 
oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023. 

 
9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                         
w dniu 9 września  2022 roku o godzinie 11:20 dokonał zamknięcia obrad Komisji.  

 
 
 
         Przewodniczący Komisji  
         Edukacji, Kultury i Sportu 
 
               Karol Matusiak 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………… 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 


